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zdravim.chtela bych se zeptat na tyto dva typy stroju...jake snima mate zkusenosti,jaka je
spolehlivost,co se nejvice kazi atd
burda1 17.03.2009 22:14:53

acces je neuveritelnej stroj co to vyjede a co to projede ve vode vubec sem nevedel ze
sportka ma takovou paru dingo nebo ereklos ti muzou povidat jinak na klubovne brna
sou fotky ale az nekde vzadu tak to mužeš skouhnout jak se brodijou :-DD
JaNuLe89 17.03.2009 22:17:32

diky uz to idu hledat :-D
burda1 17.03.2009 22:22:56

je to mezi 9 až 12 strankou nekde :-DD
cort 17.03.2009 22:26:49

Tak asi takhle. Dřív u Accessů všeobecně praskaly kyvné vidlice. To vyřešili výměnou
vidlice ocelové za hliníkovou. Hlavní rozdíl mezi obyčejnou a limitovanou verzí jsou
tlumiče, ale ty z limitedu využiješ spíš na trati. Jinak závady, odchází přerušovač
blinkrů a startovací cívka. Mě odešlo jen to druhé a závada se projevuje tak, že startér
po stisku tlačítka startér neotočí motorem a jen cvakne. Stačilo to párkrát zopakovat a
rozeběhl se. Vyměněno na reklamaci zdarma. Pak se ještě mluvilo o praskání řemenů
variátoru, dneska jsou už jiné širší a pevnější. Navíc se do variátoru přidává kroužek,
který životnost řemenu ještě prodlouží. Za mě je Tomahawk dobrá volba a jako bonus
dostaneš bezkonkurenční podvozek. (y)
Dejvoza 17.03.2009 23:30:27

Jestli zháníš něco na naučení je to nejlepší.Díly celkem levný.Funguje solidně když
neočekáváš žádný závodění.Já osobně měl 25O.Zničil sem na něm snad včechno co šlo
od několika kyvek přes zadní osy po tyče řízení.Ale na učení můžu doporučit.Určitě vem
tříkylo.Jen ty tlumiče na limiťáku zas takovej zázrak nejsou.Zadní je stejnej jak na
250.(Naprd).Ty přední už trochu fungujousice nic světobornýho,ale za ty peníze když
teda už kupuješ funglovku nic lepšího určitě neseženeš.
Ffabio 18.03.2009 00:28:40

Můžu Toma jen doporučit.Je to stroj k nezničení.Já ho taky mám a naprostá
spokojenost.Ale už mi nestačí výkon a zrovna ho prodávám.Šoupl sem ho do bazaru na
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foru.Ale značce zůstávám věrnej.Chci si pořídit čtyřkylo s variátorem.Na wariora se
necejtím.
ALEX71 18.03.2009 07:31:39

I já přihodím polínko.Je to obojí dobrá volba.Kvalita provedení na velmi slušné
úrovni.Poruchovost téměř žádná - nějaké běžné poruchy se projeví u každého
stroje.Široká síť prodejců a servisů.Ceny dílů přijatelné.Vyvážený poměr cena -
výkon.kdyby to byly špatné stroje,tak by jich u nás tolik nejezdilo.Mimo jiné - podvozek
je kopie suzuki LTZ 400.Pasuje zadní kyvka,ramena - i když ty má suzuki užší.
starydingo 18.03.2009 07:53:18

Ahoj,zatím najeto 3 200 km, což není žádná sláva na rok provozu ale zatím bez jediné
závady :-D :-D Tom 300
JaNuLe89 23.03.2009 22:42:30

kolik km se da ujed na nadrz u 250 a 300.. pri normalni jizde... diky
JaNuLe89 23.03.2009 22:44:57

pry ta 300limited muze vzit i 15l na 100km +o(
cort 23.03.2009 23:01:11

Black.Angel2> Blbost. ;-)
Dejvoza 23.03.2009 23:31:09

to je asi troch přehnaný.250 když dostane hodně pokouřit tak víc jak 11 neveme.Ale
zas baští olej při ostrým zacházení
starydingo 24.03.2009 14:46:39

Nepozoruji ani zvýšenou spotřebu ani úbytek oleje, faktem je že nejezdím závody bo
na to už se necítím,ale naše vyjížďky nejsou z těch co by mašinám moc ulevovaly. (y)
danna 24.03.2009 14:59:01

levná čína zůstane levnou čínou
starydingo 24.03.2009 15:04:34

To Danna: Máš pravdu předsedo, ale podívej se na anketu Čtyřkolka roku 2008 ,ti
číňani se začínaj cpát na příčky
cort 24.03.2009 15:07:23

danna>levná čína zůstane levnou čínou

  Než ze sebe budeš dělat hlupáka, zkus použít mozek.
Řezňa- 24.03.2009 15:47:54

Danna má asi jistoz averzi vučí čině a thaiwanu. Stačí kouknou i na téma YUKI
JaNuLe89 24.03.2009 16:50:29

a kolik teda jezdite na nadrz cca?
cort 24.03.2009 16:54:21

250 kolem dvou stovek kilometrů a nádrž je myslím na čtrnáct litrů.
starydingo 24.03.2009 16:56:18
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cort> Souhlas :-DD
JaNuLe89 24.03.2009 17:08:00

diky kluci :-D
cort 24.03.2009 17:10:15

starydingo> Zkoušel jsi to někdy měřit? Já to beru tak nějak od oka, jak začne blikat
rezerva tak tankuju. ;-)
Orgovany  24.03.2009 17:14:24

Black.Angel2> Zdar kočko :-) . Chceš novej stroj ? Tuhle jsem v Trauči koukal na
Acesse - moc krásnej ! 3kilo je už za 100 tis. to neni zas tak moc, nadruhou stranu
taky ne málo ;-) .
starydingo 24.03.2009 17:16:04

cort> Nevyjíždím bez plné nádrže pro případ že by mě chtěl někdo někde
uštvat.Povětšinou děláme vyjížďky kolem 100 km a po dojezdu to ukazuje půl
nádrže.Takže spotřeba v terénu a blbnutí na sněhu a ledu,driftování a jiné hovadinky
vychází na cca 7 litrů. Loni v létě na turistickém výletu to ukazovalo překvapivých 5,5
l/km ale to bylo opravdu výletní tempo :-DD
Orgovany  24.03.2009 17:18:33

starydingo>cort> Nevyjíždím bez plné nádrže pro případ že by mě chtěl někdo někde
uštvat.Povětšinou děláme vyjížďky kolem 100 km a po dojezdu to ukazuje půl
nádrže.Takže spotřeba v terénu a blbnutí na sněhu a ledu,driftování a jiné hovadinky
vychází na cca 7 litrů. Loni v létě na turistickém výletu to ukazovalo překvapivých 5,5
l/km ale to bylo opravdu výletní tempo :-DD

 Cože ? To si děláš kozy ! Já dám do Polárky plnou (cca 13) a po asi 25 Km přepínám
na rezervu a pak doleju cca 9 - 10 L .....
cort 24.03.2009 17:20:24

starydingo> Já si právě říkám že bych dal plnou a něco do kanystru, tu nádrž pak vyjel
do prázdna a viděl kolik to dá kilometrů. Jenže jsem tak strašně línej. :-$
starydingo 24.03.2009 17:20:52

Orgovany> Samotnýho mě to překvapuje ale je to tak.Je to ta blbá china :lol: :lol:
Orgovany  24.03.2009 17:25:32

starydingo>Orgovany> Samotnýho mě to překvapuje ale je to tak.Je to ta blbá china
:lol: :lol:

 Blbá úsporná čína :lol: a chytrej rozchlastanej američan :lol:
starydingo 24.03.2009 17:31:23

cort> Tak su poslední dobou línej jak vandrák v červencu.Ještě se to dá změřittak že
vemeš plnou,odjedeš přesně 100km a uvidíš kolik dotankuješ.Jenže záleží co za terén
odjedeš.
starydingo 24.03.2009 17:32:59

Orgovany> Ať china nebo Amík či Japan, dost záleží co spojuje řídítka a sicnu :-D
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Orgovany  24.03.2009 17:38:18

starydingo>cort> Tak su poslední dobou línej jak vandrák v červencu.Ještě se to dá
změřittak že vemeš plnou,odjedeš přesně 100km a uvidíš kolik dotankuješ.Jenže záleží
co za terén odjedeš.

  Vůbec nemusíš najet přesně 100 Km. Klidně 80 Km a doliješ do plný třeba 10 l. Takže
10 : počtem stovek Km a těch je 0,8, 10 : 0,8 = 12,5 L/100 Km :-) . Jednoduchá slovní
úloha ze 3. třídy :lol: .
cort 24.03.2009 17:42:52

Tak já se naučím nulovat tachometr. :-D
starydingo 24.03.2009 17:49:25

cort> Lepší jak počítat :lol:
Orgovany  24.03.2009 17:50:51

starydingo> To je ta lenost :lol: .
starydingo 24.03.2009 17:54:45

Orgovany> Naprostý souhlas :-DD :-DD :-$
jade.blesk 25.03.2009 16:56:39

mam kamarada a ten je schopny na 100 km spalit 15 litru a kdyby tak by dokazal i
17-18 kdyz ho nasereme ,dulezity je pro nej vykon a ne kolik to zere kdyby dal origo
trysku tak by se v poho dostal na 6-7 litru
starydingo 25.03.2009 18:30:11

jade.blesk> No jasný tryska,ale jak mu dlouho vydrží motor?
Charlie03 26.03.2009 11:30:28

Ahoj   Tak se také přidám. Nemám Toma zas tak dlouho, ale vím, že mi naprosto
vyhovuje a teď to ještě nějak zkusíme poladit aby to jelo trochu lépe. Jinak mohu jen a
jen doporučit. Za celou dobu cca 5 měsíců jsem opravoval jen voldoběžku jelikož to
nestartovalo (na záruku) a jinak v pohodě. Nechovám se ke 4kolce nějak citlivě a tak
mohu říct, že je až podivné co vše to vydrží!   (Jinak jsme s klukama z práce kupovali
tři kusy Toma 300limited a všichni jsme spokojeni!) :-DD  Jo a co to žere vůbec nevím
jelikož když dojde prostě vezmu a neřeším....to se asi moc řešit nedá. Ale zas mohu asi
klidně říct, že to není žádný extrém!!!
oldgreen 15.01.2012 14:25:19
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